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«پسرخورشید» 
در تهران

لئــو روخــاس از نوازندگان 
سرشــناس فلوت و پــن فلوت 
روزهــای شــانزدهم و هفدهم 
اسفندماه  سال جاری نيز پس از 
چندين ماه کنسرت های ديگری 
را بــرای مخاطبان ايرانی عرضه 

خواهد کرد.

لغو اجراى 
نمایش هاى 

لهستانى
نمايشی    هنرهای  مديرکل 
اعــلام  کــرد: «بــه دليــل 
سياست های ضدايرانی کشور 
لهســتان، اجرای دو نمايش از 
اين کشور را در سی وهفتمين 
جشنواره بين المللی تئاتر فجر 
لغو کرديم.»مدير مرکز هنرهای 
نمايشی گفت: «با نهايت احترام 
بــه هنرمنــدان و گروه های 
نمايشی، در اعتراض به سياست 
خصمانه ای که دولت لهستان در 
قبال جمهوری اسلامی ايران 
اتخاذ کرده، نمی توانيم ميزبان 
هنرمندان کشــور لهســتان 

باشيم.»

حمایت یک 
والیبالیست از 

کى روش
عــادل غلامــی، ملی پوش 
ســابق واليبال ايران با انتشار 
پيامــی در اينســتاگرامش به 
حمايــت از کارلوس کی روش 
پرداخــت. او بــه دوران افول 
واليبال پس از رفتن ولاسکو از 
ايران اشــاره کرده و نوشته که 
مردم بايــد از تيم ملی فوتبال 

ايران دفاع کنند.

کرار جاسم 
بالاخره از ایران 

رفت!
هافبک عراقی که سابقه بازی 
در استقلال، تراکتورسازی و نفت 
آبادان را دارد، بعد از چند حضور 
در فوتبال ايران و حاشــيه های 
زيادی که ايجاد کرد، سرانجام از 
ايران رفت و با تيم الشرطه عراق 

قرارداد بست. 

 

سايت کنفدراسيون فوتبال آسيا از چند روز پيش نظرسنجی ای در خصوص انتخاب بهترين بازيکن دور گروهی جام 
ملت های آسيا روی خروجی خود قرار داد. در اين بين اشکان دژاگه، کاپيتان تيم ملی هم حضور دارد که فعلا در نظرسنجی 
انجام شده حدود ١٥٠  هزار رأی کمتر از «نوين چانگ های» بازيکن ويتنامی به دست آورده و در رتبه دوم قرار دارد. اين 
اتفاق در حالی رخ داده که معمولا در نظرسنجی های اين چنينی ايرانی ها بيشترين رأی را می آورند؛ اما حالا که به روزهای 
پايانی نظرسنجی نزديک می شويم، بازيکن ويتنامی گوی سبقت را از دژاگه ربوده است. در اين شرايط دژاگه اميدوار است 

که در مدت زمان باقيمانده تا پايان نظرسنجی هواداران فوتبال ايران به سايت AFC بروند و به او رأی بدهند.

دژاگه
 رأى مى خواهد 

کمکش کنید!

عکس نوشت

کامبيز ديرباز بازيگر با انتشار 
دو تصوير از خــود که به چالش 
۱۰ سال معروف شــده است، در 
اينستاگرام خود نوشت : «ما که 
بيست  و هفت کيلو کم کرديم تو 
اين مدت !   ســخت بود ولی شد. 
شما هم يه ياعلی بگيد و سمت 
کارهای به ظاهر نشدنی حمله 

کنيد... »

يــداالله اســکندری، طراح 
گريم مشهور کشور تصويری از 
گريم مردانه ويشکا آسايش را 
به اشــتراک گذاشت و نوشت: 
«گريم بانو ويشــکا  آسايش در 
فيلم مسافرری.»  زمان ساخت 
 اين عکس را ويشکا آسايش نيز 
در صفحه اينستاگرامش منتشر 

کرده است. 

فريبا نادری بازيگر ٣٤ ساله 
جديدی  عکس های  کشورمان 
از خودش را منتشر کرد و متنی 
عجيب نوشــت: « باور نمی کنم 
خدا به کسی  بگويد: «نه « !   خدا 
فقط سه پاســخ دارد :١   - چَشم 
٢   - کمی صبرکن ٣   - پيشنهاد 

بهتری برايت دارم... 
صبر اوج احتــرام به حکمت 
خداســت. اين قدر نگيد چاق 
شدی،  مدل مانتوم پروانه ای مثل 

پروانه های پشتِ سرم... »

خالد عيســی، دروازه بان تيم ملی فوتبال امارات بعد از صعــود تيمش به يک چهارم نهايی 
جام ملت های آسيا پيراهن و دستکش خود را به هواداران هديه کرد.

مجيد جلالی در فوتبال يک استثناست؛ او بعد از پايان نيم فصل اول از پيکان جدا شد و درحالی 
 که نيم فصل دوم شروع نشده، سرمربيگری نساجی را برعهده گرفته؛ آقا جلالی بدون يک هفته 

استراحت اين گونه در يک بازی تدارکاتی رسما نساجی را هدايت کرد. 

تیتربازى

 مصدومیت بازیکن ولزى
 شانس را به در خانه میلاد محمدى آورد!

ستاره تیم ملى در لیگ برتر  انگلیس؟

شهروند|  ميلاد محمدی که چندسالی است 
به باشگاه احمد گروژنی روسيه رفته و در تيم ملی 
هم تقريبا يکی از مهره هــای ثابت کی روش به 
حســاب می آيد، مورد توجه باشــگاه نيوکاسل 
انگليس قرار گرفته اســت. اين ادعــای روزنامه 
ديلی ميل انگليس است که درصورت تحقق باعث 
می شود بعد از عليرضا جهانبخش در اين فصل 
يک ايرانی ديگر هم در ليگ جزيره به ميدان برود. 
البته که انصاری فرد و عزت اللهی هم در دسته اول 
انگليس مشغول بازی هستند. نيوکاسل معروف به 
کلاغ ها که از تيم های قديمی و ريشه دار انگليس 
به حساب می آيد، با هدايت رافا بنيتس هم اکنون 
در رده هفدهم جدول با ٢١ امتياز قرار دارد و يکی 
از کانديدای سقوط است. به همين خاطر سرمربی 
اســپانيايی به دنبال جذب مهره های کليدی در 
نقل وانتقالات زمستانی اســت تا بتواند به وضع 
کلاغ ها سروسامانی ببخشد. در نيم فصل اول پل 
دامت، بازيکن ولزی و باسابقه نيوکاسل در پست 
دفاع چپ به ميدان می رفت اما درچند هفته  اخير 
مصدوميت از ناحيه همسترينگ باعث شده تا اين 
بازيکن دور از ميادين باشد. در اين مدت بنيتس 
از چند بازيکن ديگر در پست دفاع چپ استفاده 
کرده که هيچ کــدام نمايــش راضی کننده ای 
نداشتند. سرمربی نيوکاسل در اين باره گفته است: 
«همين طور که گفته بودم، در اختيارنداشــتن 
دامت مشــکل ما در دفاع چپ اســت. ما سعی 
می کنيم برای اين مشــکل راه حل پيدا کنيم. ما 
سه سال است به دنبال يک دفاع چپ می گرديم 
و اميدواريم بتوانيم بالاخره يک دفاع چپ خوب 
پيدا کرده و به خدمت بگيريم.» اين صحبت های 
سرمربی اسپانيايی نشان می دهد نيوکاسل واقعا به 
دفاع چپ نياز دارد اما اين که آنها پيشنهاد رسمی 
خود را به باشگاه روسی برای جذب ميلاد محمدی 
ارايه دادند يا خير، هنوز مشخص نيست. بايد ديد 
ميلاد محمدی که اين روزهــا در جام ملت های 
آســيا در ترکيب ايران به ميدان می رود، بعد از 

روسيه، حالا راهی به جزيره پيدا می کند يا خير. 

یه
اش

ح

فســخ قرارداد ناگهانی محسن مسلمان با 
ذوب آهن هم ســوژه شده اســت. بسياری از 
طرفداران پرسپوليس در توييتر و اينستاگرام 
به حمايت از برانکو پرداختند. آنها اعتقاد دارند 
که سرمربی پرسپوليس چيزی می دانسته که 
در ابتدای فصل عذر مسلمان را خواسته است. 
يکی از کاربران نوشــته اســت: «حالا معلوم 
می شود که حتما برانکو چيزی از مسلمان ديده 
که ردش کرده». از سوی ديگر با مطرح شدن 
شايعه خداحافظی مسلمان از فوتبال خيلی ها 
به مسائل حاشيه ای پيرامون اين بازيکن اشاره 
کردند و اعتقاد داشــتند او حتی اگر به فوتبال 

برگردد هم، نمی تواند مثل گذشته بدرخشد. با اين حال مسلمان با پيوستن به سپاهان به شايعات پايان داد و 
حالا اميدوار است زير نظر قلعه نوعی دوران بهتری را سپری کند.

 
رفع توقيف فيلم پارادايس در فضای مجازی بازتاب های کمی نداشته است، اما از آن پرماجراتر واکنش يک طلبه 
به رفع توقيف اين فيلم درباره روحانيت است که موجب شده نام اين فيلم (که به  باور منتقدينی که آن  را ديده اند، 
همچون ديگر فيلم های سازنده اش کمترين ارزش و اهميت هنری و سينمايی ندارد) در فضای مجازی ترند شود.

ماجراجويی پارادايس در فضای مجازی را واکنش سيدمحســن اماميان به نمايندگی از طلاب هنرمند 
حوزوی آغاز کرد. اين طلبه نوشــت: «چند سال پيش که علی عطشــانی با اون سابقه حواشی در فيلم های 
دموکراسی تو روز روشن و تلفن همراه آقای رئيس جمهور آمد قم تا فيلمنامه ای را درباره يک طلبه به من و 
دوستانم که از کارشناسان سينمايی حوزوی بوديم، نشان بدهد خيلی صريح به او گفتم، می خواهی با ما چه 
کار کنی؟ علی متواضعانه تمام ايراداتی رو که به فيلمنامه گرفته بوديم، پذيرفت. وقتی هم شنيدم که فيلمنامه 
نهايی توسط دوست عزيز و توانمندم مهدی علی  ميرزايی نوشته شده، خيالم راحت شد که فيلمنامه از جهت 
فرم و محتوا حتما قابل دفاع خواهد بود. باز هم آقای عطشانی فيلم رو داغ داغ از پشت ميز تدوين به قم آوردند 
و جمعی منتخب از طلبه های فيلمساز و فيلمنامه نويس و رسانه ای فيلم رو ديدند. با اين که همگی به فيلم نقد 
داشتيم اما ميانگين و برآيند نظر جمع اين نبود که فيلم مناسب اکران نيست. با اين همه خبر تعليق فيلم برای 
من و بعضی دوستان پذيرفتنی نبود، به همين خاطر همراه آقای عطشانی بارها تلاش کرديم تا تمام ايرادات رو 
رفع و به ابهامات پاسخ بديم. با اين وجود اکران فيلم تا مدت ها مبهم بود و خيلی فيلم های ديگر که مشکلات 
حادتری هم داشتند، آمدند، نمايش داده شدند و رفتند و هيچ ثلمه و صدمه ای وارد نشد. علی را نمی دانم اما من 
از اکران فيلم مأيوس بودم تا اين که امروز خبر اکران عمومی پارادايس رو شنيدم. حال ، من شبيه مرد ميانسالی 
بودم که توی يک روز دلگير وقتی بعد از ســال ها کت داماديشو می پوشه، توی جيب های کت شاباش های 
شب عروسيشو پيدا می کن ه». گذشته از اين که پپسی باز کردن نويسنده نامه به کارگردان فيلم در سطرسطر 
نوشته منتشرشده توی ذوق می زند (به سلامتی و ميمنت ان شاءاالله، ما که بخيل نيستيم!) اما مهم تر از آن 
لحن تبليغاتی نامه است و اتفاقا همين هم مهم ترين دليل انتشار اين نامه توسط روابط عمومی فيلم است. اين 
باعث شده در فضای مجازی خيلی ها عليه اين موضوع موضع بگيرند که «نبايد از نامه های سرگشاده افراد و 

سازمان ها و تشکل ها سو ء استفاده تبليغاتی کرد»...

چهارشنبه  3 بهمن 1397 |  سال ششــم |  شماره 1604

شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

یـا  پناهگاه هـا  موقعیـت 
منطقـه  امـن  گریزگاه هـاى 
سـکونت خود (مثلا پـارك ها 
یـا سـوله هـا) را بـراى مواقع 

کنیـد. شناسـایى  بحرانـى 
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مســئولان رســانه ملی در 
رقابت ميان برنامــه «هفت»، 
ســاير  و  ســينما»  «نقــد 
برنامه های ســينمايی در زمان 
سی وهفتمين جشــنواره فيلم 
فجر، در کنار« هفــت» برنامه 
«نقد ســينما» با اجرای بهروز 
افخمــی را بــه بقيــه ترجيح 
داده اند و اجــرای پخش ديگر 
برنامــه در ابهــام قــرار دارد، 
آن هم در شــرايطی که برنامه 

«ســينماگرام» به تهيه کنندگی ميرمحمدحســين رضوی هم 
ديگر از شبکه چهارسيما پخش نخواهد شد. «ميزانسن» برنامه 
سينمايی ديگری اســت که به صورت هفتگی از شبکه شما روی 
آنتن می رفت اما گويا اين برنامه هم قبل از جشــنواره فيلم فجر 
کار خود را به پايان خواهد رســاند.  از ديگر برنامه های سينمايی 
می توان به «ســينما دو» با اجرای حامد عنقا اشاره کرد که هنوز 
مشخص نيست، در ايام برگزاری جشنواره فيلم فجر و مانند  سال 
گذشته به آنتن شبکه دوسيما می رسد يا از آنتن حذف خواهد شد. 

برنامه «نقد ســينما» با اجرای 
بهروز افخمی اما تنها رقيب تازه 
«هفت» با اجرای محمدحسين 
لطيفی در شبکه سه سيما است 
که بــا قطعيــت در کنداکتور 
شــبکه پنج قــرار گرفتــه و با 
توجه به ســابقه حضور افخمی 
در «هفــت» می توانــد رقابت 
جالبی را ميان اين دو شــبکه 
رقم بزند. برنامه «نقد ســينما» 
قرار است يک روز زودتر از آغاز 
جشنواره فيلم فجر به پخش برسد و تا دو روز بعد از جشنواره نيز 
به کار خود ادامه می دهد. آن طور که خبرگزاری مهر گزارش داده 
است؛ سياست تازه مرتضی ميرباقری معاون سيمای رسانه ملی، 
کاهش برنامه های سينمايی ارايه شده که البته به صورت رسمی 
ابلاغ نشده است. درعين حال رايزنی و مذاکره برای پخش و توليد 
برنامه هايی مثل «سينما دو» همچنان ادامه دارد که بايد ديد اين 
رايزنی ها به کجا می انجامد و سرانجام ويترين سينمايی سيما در 

ايام دهه فجر امسال چه سروشکلی پيدا خواهد کرد.

بینى  پیــش  شــهروند| 
مى شد که با تغییر وزن کیانوش 
رستمى و رقیب شدن او با سهراب 
مرادى حاشــیه هایى در انتظار 
وزنه بردارى ایران باشد. سهراب 
مرادى در چند سال اخیر به ستاره 
بى چون و چــراى وزنه بردارى 
ایران تبدیل شــده و مدال هاى 
طلا و رکوردهاى جهانى را یک 
به یک مال خود کرده است. بعد از 

بازگشت باشکوه و با قهرمانى در المپیک 2016 در 2 سال اخیر هم طلاى 
جهان بر سینه این وزنه بردار باتجربه درخشید.

سهراب که رکوردهاى دسته 94 کیلوگرم را بعد از نزدیک به 20 سال 
جابه جا کرد، با تغییر اوزان در مسابقات جهانى 2018 به میزبانى عشق آباد 
رکوردهاى جدیدى را در دسته 96 کیلوگرم هم ثبت کرد. با اینکه مرادى 
بدون حاشیه در سال هاى اخیر پیش رفته، تغییر وزن کیانوش رستمى و 
رقیب شدنش با سهراب، حاشیه هایى را اخیرا به وجود آورده است. از سویى 
غیبت ســهراب مرادى در کمپ تیم هاى ملى در زمان حضور ماموران 
ضددوپینگ براى گرفتن نمونه و اســتورى کنایه آمیز کیانوش رستمى 

شــائبه ایجاد اختلافاتى بین این 2 
وزنه بردار را مطرح کرد. رستمى که 
این روزها به صورت شخصى تمرین 
مى کند و به همین دلیل حاشیه هاى 
زیادى را اطراف خود مى بیند، در این 
استورى به کنایه اشاره کرده بود که 
در این مواقع مشــخص مى شــود 
چه کسانى همیشــه آماده آزمایش 

دوپینگ هستند. 
ســهراب مــرادى کــه در کنار 
کیانوش رســتمى در المپیک ریو، 2 طلا را براى ایران به ارمغان آوردند، 
این بار تصمیم گرفت به صورت غیرمستقیم پاسخ رقیب جدیدش را بدهد: 
«وقتى براى تست دوپینگ آمدند، من مسافرت بودم. متاسفانه یکسرى از 
افراد این موضوع را بزرگ کردند و خواستند تشنج ایجاد کنند. این کارها 
راه به جایى نمى برد. من در همه رقابت ها حاضر بودم و تست دوپینگ هم 
داده ام. در همین مسابقات جهانى 2018 برخى ها حاضر نبودند. من سوال 
پرسیدم که این نفرات کجا هســتند؟ اصلا به من ربطى ندارد که در این 
قضایا دخالت کنم. من خودم را وارد این مسائل نمى کنم و نمى خواهم در 

کار هر کسى فضولى کنم.»

«میزانسن» از کنداکتور برنامه هاى سى وهفتمین جشنواره فیلم فجر در تلویزیون جا ماند

رقابت افخمى با برنامه «هفت»
 پاسخ سهراب مرادى به کنایه هاى کیانوش رستمى 

الجنگ پنهان طلایى هاى المپیک ریو علنى شد!
نج

ج

#محسن_مسلمان
#ایران_پارادایس_مى شود


